
     
      

Stichting Vrienden van de Surinaamse Atletiek  
Jaarverslag 2024  

   
    

1. Inleiding     
Voor u ligt het jaarverslag over 2024 van de Stichting Vrienden van de Surinaamse Atletiek. 
Ook in het afgelopen jaar zijn wij er weer in geslaagd enkele projecten in Suriname te 
realiseren, waarbij de maatschappelijke ontwikkeling van de Surinaamse jeugd door middel 
van sport centraal staat. Mede door uw bijdragen in de vorm van inzet als vrijwilliger of door 
middel van een financiële ondersteuning, was het mogelijk deze projecten te realiseren.   
Onze voorzitter heeft eind 2024 Suriname en onze projecten bezocht.     
 
In dit jaarverslag wordt kort verslag gedaan van de verschillende projecten.   
Ik wens u veel leesplezier toe.     
     
Henk van Tilborg     
voorzitter     
   

2. Bestuur     
Per 31 december 2024 was de samenstelling van het bestuur als volgt:      
   
Henk van Tilborg     - voorzitter     

Peter van Soest      - secretaris     

Bert Sterkenburg     - penningmeester    

Frank Koomen      - vicevoorzitter     

                                                               
 

Onze missie en visie luiden als volgt:    
   
Missie 2024  
De beoefening van sport in het algemeen biedt 
mogelijkheden tot lichamelijke en geestelijke 
vorming, het versterken van de eigenwaarde, 
het onderkennen en eigen maken van waarden 
en normen, het leren respecteren van sportieve 
concurrenten, het opdoen van sociale 
vaardigheden en het aangaan en onderhouden 
van vriendschappen. Onze stichting richt zich 
op het bevorderen van de beoefening van sport 
door de jeugd in Suriname, met als doel 
jongeren zo goed mogelijk te laten profiteren 
van de ontwikkelingsmogelijkheden van hun 
sport. Daarbij kan het ook als middel worden 
gehanteerd om een verbetering in persoonlijke 
leefomstandigheden te realiseren.  

Naast sportactiviteiten worden er 
tevens leerdoelen gesteld om de 
jeugdige Surinamers op een hoger 
opleidingsniveau te laten komen 
waardoor aansluiting op het 
voortgezet onderwijs een stuk 
eenvoudiger wordt.   
 

 



Visie 2024  
Onze stichting zal stimuleringsprojecten ondersteunen die tot doel hebben jongeren kennis 
te laten maken met en te enthousiasmeren voor sport in het algemeen. Op jaarbasis zullen 
we minimaal vijf projecten ondersteunen om deze doelstelling te behalen. Daarnaast zullen 
we meedenken indien er projecten worden ontwikkeld die passen in de door ons 
geformuleerde missie.   
  
In het eerste half jaar van 2025 beoordelen we als 
bestuur of het zinvol genoeg is om onze   stichting 
voort te zetten. We merken dat het steeds 
moeilijker wordt om sponsoren te vinden. Ook het 
aansturen van projecten op afstand is ingewikkeld. 
We hebben als voorwaarde gesteld dat we 
minimaal één project hebben dat door anderen 
gefinancierd wordt c.q. gesponseerd wordt.  
Als we bestuur gaan we er voor!   

 

   
3. Ambassadeurs.     

 
Onze stichting is gebaat bij publiciteit, 
zowel met het oog op het vinden van 
nieuwe vrienden, als met het oog op het 
verwerven van fondsen en andere 
inkomstenbronnen. Wij trachten dat doel 
te bereiken door middel van de inzet van 
ambassadeurs.   
Op dit moment zijn twee ambassadeurs 
bij onze organisatie betrokken.  

In Suriname is voor onze stichting een 
ambassadrice actief, te weten voormalig 
bestuurslid van het Surinaams Olympisch 
Comité en tot enkele jaren geleden 
bestuurslid van de Surinaamse Atletiek 
Bond (SAB), Bianca Mohamatsaid (foto). 
In Nederland is tweevoudig wereld-
kampioene en zesvoudig Europees 
kampioene Nelli Rosier-Cooman als 
ambassadrice actief.    
De rol van de ambassadeurs is om onze 
stichting zowel in Suriname als in 
Nederland op de kaart te zetten. De 
ambassadeurs in Suriname hebben als 
aandachtspunt om naast het benaderen 
van fondsen en sponsoren, ook projecten 
aan te dragen en voor zover nodig onze 
Stichting in Suriname te 
vertegenwoordigen. De ambassadeurs in 
Nederland hebben als belangrijkste taak 
om ons te helpen de benodigde fondsen 
te werven.   

4. Projecten    
In het afgelopen jaar 2024 heeft de stichting de volgende projecten kunnen ondersteunen.     
    
4.1    Atletiekbaan Paramaribo     
De in 2007 aangelegde eerste kunststof atletiekbaan van Suriname op het Sosis-terrein (in 
het Willebrod Axwijk sportcentrum) is in slechte conditie. Helaas bleek de baan zozeer 
versleten, dat herstel niet meer mogelijk was. De baan is natuurlijk al 15 jaar oud en ook in 
Nederland gaan dit soort banen gemiddeld 7 tot 10 jaar mee. De baan op het Sosis terrein is 
140 m lang en werd tot voor kort, ondanks de slechte staat, nog dagelijks gebruikt, hoewel 
dit eigenlijk onverantwoord was. Er is circa € 205.000,00 nodig om de baan te renoveren. 



Samen met de Surinaamse Atletiekbond (SAB) kijken we hoe we aan dat geld kunnen komen, 
maar helaas is dat tot nu toe nog niet gelukt. Na overleg met de SAB is besloten om de 
toplaag te verwijderen en voorlopig op de onderlaag belijning aan te brengen. Daardoor zou 
de baan toch ‘gebruikt’ kunnen worden en zou de kans op blessures verminderen.  De 
toplaag is in 2021 verwijderd, maar helaas blijkt de ondergrond niet glad genoeg te zijn om 
de geplande belijning aan te brengen. Bekeken wordt met de SAB hoe we dit alsnog in 2025 
kunnen oplossen. Door de weersinvloeden zijn nl de meeste resten “opgeruimd”.  
 

 

We hebben afgelopen jaar wel 
geprobeerd subsidie te ontvangen 
o.a. via de AFAS Foundation maar 
helaas zijn onze verzoeken tot op 
heden afgewezen.  
In het gesprek van onze voorzitter 
met de Nederlandse ambassade in 
Suriname is duidelijk geworden dat 
ook de Nederlandse regering niet 
gaat ondersteunen.  

    
4.2   Surinaamse Atletiek Bond (SAB)     
De contacten met de SAB en met name met SAB-voorzitter de heer Dennis MacDonald 
verliepen in 2024 met name via digitale sessies.  Bij het bezoek aan Suriname door onze 
voorzitter zijn ook diverse gesprekken gevoerd. In deze constructieve gesprekken is 
aangegeven dat onze stichting graag de SAB wil blijven ondersteunen, zowel met kennis, 
opleidingen, materiaal als met geld. Samen zijn we aan het kijken hoe we de baan weer 
operationeel kunnen krijgen.   
     
4.3 Sportschoenen en - artikelen    
In de loop van 2024 zijn er door verschillende supporters van onze stichting weer gebruikte 
en nieuwe sportschoenen evenals sportkleding verzameld. Een belangrijke ‘leverancier’ is De 
Hardloopwinkel in Den Haag, die we uiteraard ontzettend dankbaar zijn.    
De atleten in Suriname waren erg blij met de gestuurde spullen.   

 
     



 4.4   Clarke-school     
De Clarke-school is een school met ruim 600 leerlingen in een van de armste wijken van 
Paramaribo. Ondanks de inzet van de vele leerkrachten is er een achterstand in het 
onderwijs. De directie van de Clarke-school heeft een aanvraag ingediend voor de aanschaf 
van een speeltuin voor de school. Het onderzoek naar een passende aanbieding loopt. Helaas 
is het niet gelukt in 2024 bruikbare spullen vanuit Nederland naar Suriname  te versturen. 
Ook daarom zijn we nog steeds op zoek naar een Surinaams bedrijf dat deze toestellen ter 
plaatse kan maken.    
  
Het zwembad dat eind 2023 is geplaatst 
wordt veelvuldig gebruikt. Het geeft 
fijne verkoeling, maar daarnaast ook 
leert het  kinderen hoe met water om te 
gaan, worden grondbeginselen van 
zwemmen aangeleerd en worden 
kinderen gewezen op de gevaren van 
water. In 2024 hebben we klein 
onderhoud aan dit zwembad verleend 
en hebben we extra speelgoed 
aangeleverd voor het zwembad.  

    
4.5   Hiphop les    
In de achterstandswijk Sunny Point wordt al jarenlang hiphoples gegeven. Hierdoor heeft 
een aantal tieners een doel in hun leven en hebben ze letterlijk ook iets te doen.   
Tot 2024 hebben we deze lessen financieel mogelijk gemaakt. Echter omdat er geen vaste 
leerkracht was, en dus geen continuïteit, hadden we besloten om per 1 januari 2024 te 
stoppen met de financiële ondersteuning. Gelukkig hebben we een nieuwe docent gevonden 
en starten we per 1 januari 2025 weer met deze lessen.  
                     
4.6    Mytylschool     
In 2017 hebben we de Mytylschool in Suriname voorzien van zonnecollectoren om het 
zwemwater op het vereiste warmteniveau te krijgen. Gelukkig werkt de installatie nog 
steeds naar wens. 
 
Tijdens het bezoek in november 
heeft onze stichting 14 rolstoelen 
kunnen overhandigen aan  de 
directie van de Mytylschool. Ze 
waren er erg blij mee. Deze gulle gift 
kwam tot stand door een geweldige 
samenwerking tussen Hanneke 
Schrijvers van VGZ Zorgkantoor, Lei 
Geelen van Kersten Hulpmiddelen, 
De Uithof (bestelbus voor het 
vervoer van Heerlen naar 
Vlissingen), Guimar BV en Vertraco 
(transport naar Suriname). 

 

 
De “blauwe lamp” voor het zwembad is helaas nog niet vervangen. Deze lamp zorgt voor 
een betere kwaliteit van het water. Nu moet er extra chloor worden toegevoegd.  
We zoeken nog sponsoren om dit probleem op te lossen.  
  



4.7  Weeshuis Eben Haezer  
Vanuit de stichting Hulp in Nood is een verzoek binnengekomen om  het weeshuis ‘Eben 
Haezer’, Kampung Baru (Nieuw Dorp) waar zo’n 25 jongens en meisjes tot 13 jaar worden 
opgevoed, te ondersteunen. De staat van het weeshuis is voor onze begrippen onder de 
maat, maar de jongelui worden goed begeleid, hebben eten en een bed en er is lieve zorg. 
Helaas is er maar één begeleider die deze 25 weeskinderen begeleid.  
 
Met behulp van een sponsor (KPN Inspire) is 
het gelukt om 14 nieuwe matrassen aan te 
leveren. Er was grote behoefte aan nieuwe 
matrassen. Er wordt helaas veel in bed geplast, 
waardoor vervanging dringend noodzakelijk 
was. Tijdens het bezoek van onze voorzitter 
werden de matrassen overgedragen.  
 
 
Verder is er voor een basketbalnet gezorgd; waar veel gebruik van wordt gemaakt. 
 
Er liggen nog  meerdere verzoeken tot ondersteuning voor het weeshuis. In 2025 gaan  we 
kijken waar we kunnen ondersteunen met bv kledingkasten, een wasmachine en 
wasmanden.      
  
4.8 Zelfverdedigingslessen voor meisjes       
In 2024 hebben we helaas geen cursus kunnen organiseren oa door het overlijden van onze 
ambassadrice Ivette Rozenblad-Bonapart. 
.    
Ook in 2025 gaan we proberen deze lessen wederom te organiseren, maar dan in Sunny 
Point waardoor het laagdrempeliger kan worden aangeboden. De kinderen kunnen dan te 
voet komen en hebben geen bus nodig. We proberen dit nu te regelen via Ilonka Elmont,  
zevenvoudig wereldkampioen Muay Thai-kickboksen. 
   

5. Samenwerking     
Vanuit Nederland zijn tal van organisaties en stichtingen op verschillend gebied actief in de 
ondersteuning en doorontwikkeling van Suriname, waarbij overlapping van doelen niet is 
uitgesloten. Onze stichting werkt dan ook daar waar mogelijk samen met andere 
stichtingen:   

• Met de stichting Kansrijk Suriname (www.kansrijksuriname.org) wordt samengewerkt bij 
de organisatie van verschillende activiteiten.         

• Het bedrijf SOS Handelmij NV van Jan Groot geeft ons adviezen en verricht regelmatig 
werkzaamheden voor ons.   

• Het Surinaamse bedrijf NV Guimar zet zich op diverse manieren in voor onze stichting, 
zo wordt o.a. het transport van Nederland naar Suriname van sportmateriaal door hen 
verzorgd.    

 
 
 
 
 
 
 
 
 



6. Financiën    
Onderstaand treft u een overzicht aan van onze balans en kaspositie over 2024 

Financieel overzicht per 31 december 2024 (in Euro’s)     

 
 

 
 
 

Balans per 31 december 2024 2024 2023

Bank RC 568€                 592€          

Spaarrekening 11.352€          12.914€   

Lening -€                  1€               

Te ontvangen rente 215€                 137€          

12.135€          13.644€   

Vermogen 10.635€          13.644€   

Nog te betalen kosten 1.500€             -€           

12.135€          13.644€   

Resultatenrekening 2024
2024 2023

Opbrengsten

Giften 250€                 -€           

Rente 215€                 142€          
465€                 142€          

Kosten

Administratie- en bankkosten 423€                 338€          

Reis en verblijfkosten Suriname 1.500€             -€           

Projectkosten 1.550€             300€          

Afwaardering lening -€                  651€          

3.473€             1.289€      

Resultaat -3.008€           -1.147€    



       7. Vrijwilligers    
We hebben in Suriname een aantal mensen die voor onze stichting soms tegen een kleine 
vergoeding werkzaamheden verrichten.  We willen deze belangrijke mensen nogmaals 
hartelijk danken voor hun inzet voor onze Stichting.  
    

8. Sponsoring     
Onze stichting is natuurlijk steeds op zoek naar nieuwe sponsoring. Hoewel al een aantal 
bedrijven en instellingen ons steunt, reiken onze ambities nog steeds verder dan de 
middelen. De economie is wereldwijd weer wat aangetrokken, we hopen daarom nieuwe 
sponsors te vinden die de jeugd en de sport in Suriname een warm hart toedragen.     
   

9. Vooruitblik 2025  
Ook voor 2025 heeft onze stichting diverse plannen, waaronder:     
• Het ondersteunen van de SAB     
• Onderzoeken hoe we de atletiekbaan op het Sosis-terrein weer veilig kunnen maken 
              met een nieuwe toplaag    
• Ondersteuning om te komen tot een volledige 400 m rondbaan  
• De ondersteuning van de Clarke-school     
• Het inzamelen van gebruikte en nieuwe sportschoenen en ander sportmateriaal     
• Het ondersteunen van cursussen zelfverdediging voor meisjes in Sunny Point  
• Het versterken van de samenwerking met Kansrijk Suriname    
• Ondersteunen van de hiphop lessen op Sunny Point     
• Het ondersteunen van de Mytylschool     
• Ondersteunen van het weeshuis Eber Haezer in Saramacca.    
  
Namens het bestuur iedereen dank voor zijn/haar inzet voor onze stichting. Ook voor 2025  
vertrouwen wij erop dat we op uw sponsoring en ondersteuning mogen rekenen.     
     
Henk van Tilborg     
Voorzitter     
     

                                  
 

      


